
Styrelsemöte söndagen den 12 januari 2020


Närvarande 
Ann-Kristin Wennerström, Lena Fosselius Peterson, Ola Svensson, Håkan Ågren, Klas-
Göran Paulsson, Henrik Möller, Maria Åberg 


1. Mötet öppnades 
Ordförande hälsade välkomna och öppnade mötet. 

2. Dagordningen godkändes. 

3. Föregående protokoll 
Systemet blev spolat 2/12.  
Nycklarna till pumphuset - Ola och Håkan kollar upp. 
Sly på ängen ska röjas snarast; Håkan sammankallar en helg med bra väder framöver.  
Dikning av väg 700 ska göras, vi avvaktar grävningen av bredband. 
K-G har lokaliserat ägaren till tomt 5:43 som nu är såld för 50 000:-. 

4. Ekonomi  
K-G avrapporterade; 151 071:- på kontot. 

5. Vatten 
Håkan; Pumphuset renovering; bytas ut och kopplas om?  
Under-dimensionerat system när stora vattenmängder tappas. K-G; Vänta/avvakta till 
vi ser att vi har råd. Förslag att budgetera en renovering till nästa år och göra en extra 
höjning av medlemsavgiften?


6. Avlopp 
Frostpropp hos A och T berodde på att Karlstad kommun inte kom i tid. Spolbil med 
varmvatten + bil spolade 19 brunnar 1,5 dag. För litet vattenflöde pga av inväxt av 
rötter, avlagringar och annat. Förslaget är att köra sjövatten och spola systemet varje 
sommar så sent som möjligt. Investera i en sänkbar pump och koppla på den del av 
systemet som är närmast. 
Torbjörn har ett spolnings-schema.


7. Vägen 
Blev bedrövlig efter grävningen av bredband. Makadam har lagts ut för att lindra. 
Lantbrevbäraren intygar att Österängarna är den sämsta av vägarna de kör på i 
området. Är byggd för minimal trafik. Förslag räkning av biltrafiken. K-G kollar upp och 
tar initiativ till ett möte med kommunen, vilket underlag kommunen har för att bedöma 
standarden på vägen.  
Ola; Saltningen av vägen fungerade bra förra sommaren. Förslag att K-G hör med 
kommunen om de kan ordna med vägsalt. 

8. Ängen 
Torbjörn driver på att vi får fler får än förra sommaren.  

9. Skötselplan 
GF har börjat glesa ur träd vid kullen vid KS. Han tar i huvudsak gran och lämnar tall 
och björk. Han tar ner träd som behöver tas bort och får veden som betalning. Tanken 
är att han successivt kommer att fortsätta i området. 



10.Övriga frågor/rapporter 
Kungörelse; Information om beslut till grannar och berörda sakägare från Karlstad 
Kommuns Stadsbyggnadsförvaltning ang Bygglov för tillbyggnad av enbostadshus 
Krakerud 5:92. 
Valberedningen påmindes om att de har jobb att göra inför årsmötet. 
Diskussion om ansvarsfrågan ang obebyggda tomter som behöver röjas på träd.  

11.Nästa möte; Söndag 9 feb 2020. 

12.Ordförande förklarar mötet avslutat


Vid protokollet   ………………………………………..

	 	 	 Maria Åberg


Justeras av ………………………………………………	        ……………………………………

	 	 Ann-Kristin Wennerström	 	 	 	 Lena Petterson


